
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 31. 3. 2019 

Přítomní členové 
● Kateřina Němcová (Předseda) 
● Martin Květoň (Místopředseda) 
● Ján Kuzmik (Zástupce SIN) 
● Lukáš Bureš (Zástupce DEJ)  
● David Folwarczný 
● Ivana Šetmaňuková 
● Laura Luisa Palevičová 

Hosté 
Pavel Valach, Jiří Kapoun, Vít Střelka, Jakub Burdych, Jan Říha 

Program 
1. Schválení programu schůze 

2. Výsledky voleb, představení nových členů 

3. Volba nového předsedy 

4. Jmenování místopředsedy 

5. Přeschválení správců rozpočtů 

6. Oddělení rozpočtu na sportovní vybavení 

7. Problém nepořádku v kuchyních - zahraniční studenti 

8. Volební programy členů nového představenstva 

9. Schválení rozpočtu na Výjezdní zasedání 

10. 4Kč fond 

11. Různé 

a. International Dinner 

b. Domluvení termínu příští schůze 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena ve 20:11 předsedkyní Kateřinou Němcovou. 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     
konference představenstva 31. 3. 2019 20:04. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 7 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2. Výsledky voleb, představení nových členů 
Byly představeny výsledky voleb, viz zpráva o výsledku voleb. Náhradníkem na Zástupce klubu                         
je Jakub Burdych. 
Představili se 2 nováčci v představenstvu: 
Laura: Myslím, že se představovat nemusím, všichni se známe. Doufám, že to bude bez hádek                             
a zvýšených hlasů. 
Ján: Bydlím na koleji už rok. Studuji poslední rok imunologii na UK, pracuji v Dejvicích na                               
ÚOCHB. Rád bych se aktivně podílel na chodu Sincoolky. 
 
V průběhu voleb proběhl takový incident. Jirka řekl minulou sobotu v průběhu grilovačky                         
nešťastnou větu, že „Průběh voleb je vyrovnaný“. Uznal, že udělal chybu a zjišťoval, jak by se                               
tahle situace dala řešit. Zjistil, že Volební řád Sincoolky nepamatuje na situaci, že by se objevily                               
námitky na korektní průběh voleb. Kdybychom tuhle situaci chtěli řešit, musel by ji řešit                           
Prezident SU, případně Parlament SU. 
Do budoucna by se nad tím chtělo zamyslet a případně upravit Volební řád Sincoolky. 
 

3. Volba nového předsedy 

Prvním kandidátem na předsedu je Kateřina Němcová. Martin Květoň s kandidaturou dlouho                       
váhá, nakonec chce taky kandidovat. 
Kandidáti na předsedu jsou tedy dva - Kateřina Němcová a Martin Květoň. 

Martin chce držet vysoký standard Sincoolky. Jako místopředsedu by si vzal Katku. 

Katka by se zaměřila na volební program nejen svůj, ale všech. Pokračovala by v tom co                               
našlápl Pavel, poté Jirka. Myslí si, že Sincoolka teď prosperuje dobře a v tom chce pokračovat.                               
Jako místopředsedu by si vzala Davida. Ivča se ptá, jestli jí důvěřuje natolik, aby jí nechala                               
účetnictví. Katka: „Nemám důvod to měnit, kdybych to chtěla změnit, tak by to asi bylo divné.“ 

Pavel se zeptal, zda oba dva souhlasí s kandidaturou, oba souhlasí. 

Volba bude tajná (stejně jako dřívější volby předsedy), Jirka s Pavlem budou komise. Musí být                             
jasné koho člověk volil. Zaškrtne se jedna varianta z: Martin - Kateřina. Nevyplněný lístek                           
znamená „Zdržím se”. Jakkoliv jinak vyplněný lístek se bere jako neplatný. Pořadí hlasování:                         
Začne Martin a dále pojedeme proti směru hodinových ručiček podle toho jak sedíme u stolu. 
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Hlasovalo 7 lidí, 7 platných hlasů 

Kateřina Němcová - 2 hlasy 
Martin Květoň - 5 hlasů 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka navrhuje nového předsedu Martina Květoně na základě                     

tajného hlasování. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 5 - Proti 2 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
Martin Květoň byl zvolen předsedou klubu Sincoolka. Martin přiznal, že takový výsledek volby                         
nečekal. Proběhla diskuze, mimo jiné padlo, jestli si už Martin uvědomuje, co všechno by to                             
obnášelo být předsedou. Katka navrhla, že by si případně na post místopředsedy vzala                         
Martina místo Davida.  
Na závěr diskuze oba dva kandidáti zpochybnili hlasování a proběhne nová volba předsedy.                         
Kandidáti chtějí novou volební komisi. Nová volební komise bude ve složení: Jan Říha a Jakub                             
Burdych. 
 
Lukáš se ptá obou kandidátů, zda to opravdu myslí vážně se svojí kandidaturou a jestli jsou si                                 
vědomi, co všechno to obnáší. 
Katka: „Svoji kandidaturu opravdu myslím vážně a s klubem mám jen ty nejčistší úmysly” 
Martin: „Já Bc. Martin Květoň souhlasím a chci kandidovat” 
 
Proběhne druhá volba. Systém volby je stejný. 

Hlasovalo 7 lidí, 7 platných hlasů 

Kateřina Němcová - 6 hlasů 
Martin Květoň - 1 hlas 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka navrhuje nového předsedu Kateřinu Němcovou na                   

základě tajného hlasování. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6 - Proti 1 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka bezvýhradně souhlasí s výsledkem volby nového                   
předsedy. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

Kateřina Němcová byla zvolena předsedou klubu Sincoolka. 
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4. Jmenování místopředsedy 

Předseda klubu navrhl na post místopředsedy Martina Květoně, který nominaci přijímá. Nyní                       
se bude hlasovat, zda se Martin Květoň stane místopředsedou klubu. 

 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje na základě návrhu předsedy Martina Květoně                     

na post místopředsedy klubu Sincoolka. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 5 - Proti 0 - Zdrželo se 2 

Usnesení bylo přijato. 

Martin Květoň byl zvolen místopředsedou klubu Sincoolka.  

5. Přeschválení správců rozpočtů 
Je potřeba zvolit nového správce rozpočtu Adminů. David by se toho ujal, mimo jiné i proto, že                                 
bydlí na pokoji s Pavlem, vedoucím IT sekce, a bude jednoduché společně řešit rozpočet                           
Adminů. 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka stanovuje správce rozpočtu Adminů Davida                 

Folwarczného. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 6 - Proti 0 - Zdrželo se 1 
 
Usnesení bylo přijato. 

6. Oddělení rozpočtu na sportovní vybavení 
Máme nového správce sportovního vybavení. Dávalo by smysl, kdyby jeho rozpočet nebyl                       
přidružen k posilovně, ale měl svůj rozpočet.  
Martin navrhuje nechat rozpočet sportovní sekce společně s rozpočtem posilovny a s Vítkem                         
se domluví, když bude potřeba něco kupovat. Pouze by bylo vhodné změnit název rozpočtu,                           
aby zahrnoval kompletní sportovní sekci. 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka stanovuje změnu názvu rozpočtu Posilovna + Sportovní                     

vybavení na Sportovní sekce. 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 7 - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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7. Problém nepořádku v kuchyních - zahraniční studenti 
Proběhla dlouhá diskuze jak řešit situaci neuklizených kuchyněk, převážně po zahraničních                     
studentech. 

Máme 3 návrhy: 
● Fotky 
● Piktogramy 
● Lepší informovanost při ubytování 

 
Bylo by fajn tohle řešit s vedením koleje a zkusit najít nějaké řešení. Bude to úkol pro Zástupce                                   
Sinkuleho koleje. 

8. Volební programy členů nového představenstva 
Katce se líbil Jirkův bod “stav projektů”, kde se zhodnotilo jak se průběžně pohnulo s                             
jednotlivými projekty. Něco takového by ráda znovu dělala. 

Katka by ráda probrala body z jednotlivých kandidátek a mohli bychom probrat co kdo pro to                               
reálně udělá. Rozdělila si body do určitých sekcí: 

EKOLOGIE 

Přeplněné kontejnery před kolejí 
Dostatečné množství důkazů by mohlo pomoct - je potřeba mít fotky, datum, čas kdy je to                               
přeplněné. Můžeme tlačit na Bedrníkovou, ona poté může tlačit na SUZ, případně na                         
Městskou část Praha 6. 

Koše na tříděný odpad v kuchyňkách 
Momentálně to je naprosto nereálné, muselo by se to zanést do smlouvy s úklidovou firmou.                             
Dále by se muselo vyřešit, kam by to vynášeli, když jsou kontejnery před kolejí přeplněné.                             
Může pokračovat další jednání s Bedrníkovou a úklidovou firmou. 

Nejednorázové kelímky 
Vyhlásit soutěž, vymyslet jak/kdy je dávat členům, jak je donutit, aby si je nosili, co s lidmi z                                   
venku apod? - Laura se nad tím do příští schůze zamyslí a zkusí něco přednést 

PR 

Promítání filmů 
Mohlo by se promítat v MM nebo ve vestibulu na TV. Nebo například na TV jen lákat do MM na                                       
promítání. Momentálně je TV volně k připojení. Jirka by rád kontaktoval Filmový klub ČVUT,                           
abychom od nich získali nějaké zkušenosti - např. jak promítat legálně. Případně bychom                         
mohli navázat nějaký druh spolupráce. 

Zimní silový trojboj 
Martin ho chce udělat místo Buben games. Minule nestály za nic a zároveň bude Buben                             
zavřený.   
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SÍŤ 

Nové webovky 
Pracuje se na tom, stará se o to hlavně Marcel s Pavlem. Cílem je to udělat do začátku nového                                     
semestru. Jirka si myslí, že Marcel moc řeší malé detaily. 

Nabíjení tiskového konta online 
Při zprovoznění bezhotovostního nabíjení tiskárny budeme vycházet z plánů od Jirky. Je nutné                         
myslet na případy, kdy tiskneme klubové věci, musíme zkontrolovat cenu, zda odpovídá realitě                         
(zatím proděláváme na tisku a vyděláváme na papíru). Online nabíjení je už poté jen drobnost. 

SPORT 

Vypůjčování prostěradel v sauně 
Ivča je domluvená s Bedrníkovou a řekne si kolik kusů chce a kdy se to bude měnit. Bude                                   
akorát potřeba koš na špinavá prostěradla. Úklid v sauně probíhá a vynášeli by prostěradla. 

Kolárna 
Bude nejspíš zahrnuta do sportovní sekce, bylo by fajn mít kamerový dohled a pojištění kol. 

Venkovní workoutové hřiště 
Martin chce zkusit oslovit Prahu 6, případně ÚTVS a umístit workoutové hřiště někam do                           
kampusu. Něco takového tady chybí. 

CHOD KLUBU 

Urna stížností a návrhů ve vestibulu koleje 
Byla by možnost anonymně hlásit stížnosti, návrhy, připomínky apod. Ne každý chce psát na                           
facebook nebo mail. Jirka měl připravený dotazník. Ján se s Jirkou spojí a zkusí něco vymyslet. 

LAB 
Je nutné výhledově pořádně uklidit LAB. Mohlo by být fajn zavést něco jako úřední hodiny                             
aktivních členů, vznikl by tvořící čas na různé projekty. 

Vnitroblok 
Laura by ráda dělala Jógu pravidelně v neděli ve vnitrobloku. Chtěli bychom vymyslet a                           
vybudovat přístřešek k posezení a grilování. 

Kontrola úklidu na kolejích 
Momentálně funguje úklid posilky i sauny dobře. 

DEJVICKÁ KOLEJ 

Kontrola úklidu na koleji 
Je nová paní na úklid, nové koše na tříděný odpad v kuchyňkách. 

Kolejní tiskárna 
Ve skladu MM jsou komponenty ze starých tiskáren, možná by se z nich dala postavit funkční                               
tiskárna. Tiskárna je na mrtvém bodě. 

Rekonstrukce kuchyněk 
Postupně probíhají. 
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9. Schválení rozpočtu na Výjezdní zasedání 
Jirka už má rezervaci na chatu. Dostal na ni referenci od Silicon Hillu, je tam sauna, pergola,                                 
gril, společenská místnost, kuchyň. Je to penzion, ale nejspíš tam budeme sami. Termín                         
rezervace je poslední víkend v dubnu (26. - 28. 4.). Jirka by chtěl, aby tam byla vyvážená                                 
kombinace práce + zábavy a spíš to směřovat na tu práci - “celý den něco dělat a večer                                   
zábava”. Sud piva tam bude, ale aby z toho byly nějaké výstupy. Nejezdí tam vlak, jede tam                                 
autobus s jedním přestupem, kdy je čas na přestup dostatečný (autobusy tam obecně jezdí                           
načas, pokud zrovna není nehoda na dálnici, nebo jiná mimořádnost). 
Jirka by rád začal Brainstromingem, abychom přišli s určitými nápady, podněty a na nich                           
bychom mohli dále pracovat. Jirka ještě popřemýšlí, jestli třeba dá max. počet lidí, nebo něco,                             
a na základě toho by udělal i kalkulaci rozpočtu. 

V úterý večer bude schůze ohledně výjezdního zasedání, zúčastnit se může kdokoliv. 

10.4Kč fond 
Máme cca 85 tisíc ve 4Kč fondu, které bychom mohli na něco využít. Například na nějaký                               
venkovní přístřešek, gril, cokoliv. Do příště bychom se nad tím mohli zamyslet. 

11.Různé 
International Dinner 

Ján by chtěl příští čtvrtek udělat tuhle akci. Pointa by byla, že lidi by uvařili jejich národní                                 
jídlo/pití pokecali by a tak. Bylo by to v pingpongárně. Ján by chtěl čepovat pivo, což nebude                                 
problém, domluví se s Davidem. 

Domluvení termínu příští schůze 

Domluven termín 23. 4. 2019 19:00 

Jmenování Bc. Lukáše Bureše delegátem za klub Sincoolka do parlamentu SÚ 

Momentálně je delegátem Pavel a jeho zástupcem Lukáš. Kluci by se rádi prohodili. Nikdo                           
není proti. Kateřina souhlasí se jmenováním Lukáše, provede to co nejdříve bude moct. 

Funkce správce sociálních sítí 

Laura by se ráda ujala této funkce. Nikdo není proti. 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 23:47 předsedkyní Kateřinou Němcovou. 
 
 
Zapsal David Folwarczný 
 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 23. 4. 2019. 
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